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Withdrawal Form 提款申請表 

Please submit via email to cs@apifx.com or fax to (852)2696 7940.  The request will begin to be 
processed within 1 business days upon receiving the form.  Any request to transfer fund to a third 
party will not be processed.  In order to avoid any delays, please review your information carefully and 
whether you have sufficient balance before submission.  PingPong Intelligence is not responsible for 
errors made by the account holder. 

填妥後請將表格電郵至 cs@apifx.com或傳真至(852) 2696 7940。提款申請將會於收到表格後一
個工作日內完成處理。申請提款到第三者帳戶將不獲處理。為避免延誤，請閣下於提交表格前

仔細檢查已填寫的資料及帳戶餘額是否足夠。乒乓智匯不會因客戶引致的錯誤而承擔任何責任。 

Please clearly complete the necessary information below, sign and date this form and provide 
bank proof (if never submitted with initial application) 
請列印此表格，清晰及完整地填寫下到所需資料及於表格下方，親筆簽署及填上填表日期。

如提款銀行帳戶並沒有提供過銀行證明，請連同此表格一拼提交。 
   Withdraw Fund 提款    Close Account 取消帳戶 
PingPong Intelligence Account Information帳戶資料 
Account Number帳戶號碼 Account Holder Name 帳戶持有人名稱 
  

Telephone Number 電話號碼 Email Address電郵地址 
  

Withdrawal Instruction提款指示 
Amount提款金額 Currency 幣種 
  

Bank Account Information 銀行資料 
Bank Account Number銀行帳戶號碼 Beneficiary Name收款人姓名 
  

Beneficiary Bank收款銀行/收款銀行 SWIFT Code  國際匯款代碼/国际汇款代码 
  

 

Account Holder Signature/Authorised 
Person Signature 
帳戶持有人/授權人簽署 

Account Holder/ Authorised Person 
Print Name 
帳戶持有人/授權人姓名 

Date 
日期 

   

 

For Internal Use 
Checked by Date of Receipt 
Approved By Date of Approval 


